

Föräldramöte 22/9/24

- Säsongen är från Oktober - Mars (tiderna i september kan andras vecka till vecka) pga klubben har mer tid planerat för uthyrning

1. Noteringar från Lagledarmöte 11/8

Bra saker att fortsätta med under kommande säsong:

- Målvaktsträningar
- Gemensamma event som öppen is eller bytardagar
- Stort engagemang bland medlemmarna
- Barnen har roligt
- Gemenskap och glädje
- Bra stämning i lagen
- Uppdateringar i hallen med sarg och byggnation. Håll det fräscht!
- Bra istider för träningar
- Ordning och reda på träningarna
- Alla vill hjälpas åt

Mindre bra saker som behöver förbättras under kommande säsong:

- Kommunikation såväl inom lagen, mellan lagen och från styrelsen.
- Dålig svarsfrekvens från styrelsen
- Ingen ordning och reda i hallen
- För många som bara jobbade för sitt lag och inte för hela föreningen.
- Tydligare regler för vad som gäller när man spelar uppåt eller nedåt i ålder.
- Man kände sig ensam med sitt ansvarsområde

2. Utbildningar för OVR/Klocka/Ismaskin/Slipning

Planering pågår och vi kommer utbildar de som behöver det

TSM/OVR:

Klockan:

Speaker?:

Ismaskin:

Slipning:

3. Sekretariats Gruppen - 2 personer

Bemannar speaker, matchklocka och TSM vid alla seniorernas hemmamatcher. Ambitionen är att ha minst två ur varje lag som är med.

Rimligen så bör de som är frivilliga i sekgruppen skonas från övriga bemanningar.

Vi dela tillsammans ansvar med T13 för matcher: 29/9 sön 16.00 + 15/11 fre 19.00 - i första hand kommer T13 tar sek (men för träningsmatch 29/9 utav våran 5 pers på plats 2 personer ska vara med i båsen för att lära sig klockan + båsfunctionär istället för entrén)

Viktigt!! TSM och Matchvärd ska var på plats 90 min innan - alla andra 60 gäller!!

Matchinstruktioner är uppladdat till dokument

4. Ungdomsgruppen (CF förklara vad detta är) - 1 person req

Ungdomsgruppen gör en nystart med Sebastian Svensson som sammankallande och Björn Cullbrand som medlem. Utöver dessa två så är även Christoffer Fernström från styrelsen med.

5. Bemanning Allmanhets - Viktigt: På plats 60 minuter innan!

14/9 är första som vi ska ta för T13 (de har match kl 16.00 samma dag) - Har inte fått fler datum än pga serier/matcher poolspel ska komma in i schemat först

6. Städ Ansvar

Tillsammans med T13 - schema skickas ut och laddas upp - viktigt att vara med och hjälpa till om ni ser att det behövs - första veckorna har T13 en schema redan och vi kommer med i detta V39

7. Försäljningar (PW förklarar vad detta är)

- Vi kommer under året att genomföra en obligatorisk försäljning.
- Den kommer att genomföras genom två försäljningstillfällen under säsongen.
- Bambusa V45 + V10

8. T14 Cup - När April?

Shirley behöver hjälp med org.

9. Andra frågor